
Beslutningsreferat fra generalforsamling i Stødov Bakker 
Grundejerforening 26.april 2018 

Der var mødt 52 deltagere heraf var 31 stemmeberettiget. 

John Hansen blev valgt som dirigent. 

Beretning: 

Beretning blev fremlagt af Jens Aage Sandbjerg og enstemmigt godkendt. 

OBS: Ingen løse hunde i området. Der har været en episode hvor en hund har overfaldet et par, 
som var ude at gå tur. 

Husk også at give besked til dem som evt. lejer jeres sommerhus. 

  

Regnskab: 

Regnskabet blev gennemgået af Søren Enghuus og godkendt uden bemærkninger. 

Budget: 

Kontingent bibeholdes på 300 kr. 

Vejbidrag bibeholdes på 150 kr. 

Vejene har ikke godt af de store mængder regn, som vi har oplevet. Hvis det fortsætter må 
vejbidraget sættes op. 

 

Vandforsyningen: 

Jens Aage Sandbjerg fremlagde den sidste årsberetning og Søren Enghuus det sidste regnskab da 
det efter sammenlægningen nu er sin helt egen forening med sin egen bestyrelse.  

Vi skal ikke betale ekstra til den nye sammenslutning da vi kommer med nye rør og ventiler. 

Beretning og regnskab blev enstemmigt vedtaget. 

Søren Enghuus orienterede om det nye vandværk. 

 

Valg: 

Jens Aage Sandbjerg var på valg og blev genvalgt. 

Poul Erik Rasmussen var på valg og blev genvalgt. 

Lars Storr blev valgt som suppleant  

John Hansen blev valgt som suppleant 

Henning Jørgensen (revisor) blev genvalgt 

Kirsten Søndergaard (revisorsuppleant) blev genvalgt.  



EVT: 

Anni Linger kunne fortælle at foreningen har 50 års jubilæum d. 11. juni 2019. Bestyrelsen vil se på 
hvordan det skal fejres/markeres. 

Der var forslag til at bestyrelsen arrangerede foredrag, f.eks. ”Haver i et naturområde” evt. ved 
næste generalforsamling. 

Et forslag om en fælles legeplads blev bragt på bane, men der var ikke den store tilslutning dertil. 
Bl.a. de store krav til sikkerhed som der forlanges. 

Lise Rodin spurgte til om nogen manglede en kat? Hun fik besøg af katte som ikke var hendes. 

Bestyrelsen kan altid kontaktes på mail eller hjemmesiden kan bruges. 

Forslag til hvordan vores 50-års jubilæum næste år skal fejres/markeres modtager bestyrelsen 
meget gerne. 

Fælles Arbejdsdag: 

LØRDAG den 16. juni kl. 09.30 

• Vi starter med kaffe og rundstykker 

• Opgaver: Maling af borde/bænke – græsklipning – eftersyn af branddaskere – vask af 
vejskilte. 

• Vi slutter dagen ved 12.30 med en øl/vand 

Mød op – Det er en god måde at lære hinanden at kende og vi ønsker jo alle at vores område skal 
være pænt og indbydende. 

 

HUSK AT KØRE LANDSOMT (20 KM.) PÅ VEJENE. 

- Vi er på ferie – ikke på flugt 😊 
 
 

Ref. Lillian Hansen 

 

 






